

UNIFORCE SECURITY SYSTEMS LIMITED

Flat C & D, 3/F., Howard Factory Building, 66 Tsun Yip Street, Kwun Tong, Kowloon.
Tel: 2793-3800 Fax: 2344-5361(CAMS) / 2763-4074(Office)

Send Date:

KEY-HOLDER FORM

用戶全名(英文): Subscriber's Name:		用戶號碼: Subscriber No:	
安裝地址: Site Address:		物業用途: Type of Premises:	
		主機型號: Control Unit:	
現場電話: Site Phone:		生效日期: Effective Date:	

* Minimum key-holder of three 最少三名持匙人 :

全部更新 Renew All

增加持匙人 Add Key-Holder(s)

(*)刪除 Delete	次序 Place	身分證或密碼 ID No. or Password	姓名(英文) English Name	手提電話 Mobile Phone	辦公室或住宅電話 Office or residence Tel.
	1				
	2				
	3				
	4				
	5				
	6				
	7				
	8				

(*) 如要刪除持匙人，請於四方格中剔選，並於右方填入要刪滅的持匙人。

Other's / 其它 :

In case of alarm : Call key-holder sequentially within
如有警報：順序通知上述持匙人，如果在

mins., otherwise **CALL POLICE** if no response.
分鐘內仍未能聯絡上任何一位持匙人，就會報警。

Office Use 職員專用:

Monthly Alarm Report to be sent directly to:

via

Company Chop or Digital Image:

Subscriber's Signature :

Name :

The effectiveness of signal transmission between your system and our **Central Alarm Monitoring Station** will depend on the date which the required information of this form is completed in detail and being submitted to record in our computer file. You can submit this form either by fax at: 2763 4074 or by mail only. For queries or to confirm the effective date of our service, please contact our **Central Alarm Monitoring Station(C.A.M.S.)** in-charge by phone at 2793 3800 (24 hrs service)

貴公司所裝用的警鐘系統與警鐘監察中心之連網運作日期，有待於此表格上各項資料完整填報及轉載於本中心的電腦檔案內方能生效。此表格可用傳真號碼：2763 4074 或以郵寄交回本中心。倘有任何疑問或確實有關資料的生效日期，可隨時至電：2793 3800 (24 小時警鐘熱線)與警鐘監察中心查詢。

※**NOTICE** : New installation should have no calls to the police until after a seven-day initial period is completed. (Except special arrangement)

※ 注意：新安裝系統7天內不報警，至7天實習期滿止 (特別安排例外)。